
Namens mannenkoor Geulklank en Harmonie Kur-Kapel Falcobergia, beide intensieve gebruikers van
de grote zaal in de Polfermolen, wil ik, Felix Jennekens, namens deze verenigingen onze bezorgdheid
en opmerkingen aan u kenbaar maken.

In de raadsnota van 10Juli2017 kunnen wij weer lezen dat het complex Polfermolen financieel een
blok aan het been is van onze gemeente.

Daar wordt voorgeteld dat in 2020 definitief het doek moet vallen en sluiting is dan het gevolg.

Wij hebben al op diverse bijeenkomsten bedragen de revue zien passeren en dan heeft men het over
de kosten versus baten van zwembad en sporthal.

Onze vraag is waarom worden de kosten en baten van de theaterzaal niet kenbaar gemaakt men
stelt alleen maar dat deze niet rendabel zijn.

Ook wordt er in het raadsnota weer gesteld dat wij als culturele verenigingen voldoende
mogelijkheden zouden hebben om elders onderdak te vinden in Valkenburg. Ik vraag de commissie
dan ook waar men deze wijsheid vandaan haalt en als men dit al onderzocht heeft dan zouden wij
graag die lijst willen ontvangen van de accommodaties waarde volgende mogelijkheden zijn voor
verenigingen zoals koor en harmonie en dan rekening houdend met een aantal zaken zoals:

- Een voldoende grote ruimte waar men ongestoord kan repeteren.
- De mogelijkheid en voldoende ruimte voor materiaal opslag zoals instrumenten ,archieven

e.d.
- De mogelijkheid om regelmatig uitvoeringen te kunnen organiseren voor onze Valkenburgse

gemeenschap. Waar vind men deze elders in de kern van Valkenburg?
- De Valkenburgse gemeenschap verlangt ook van de verenigingen dat wij ons regelmatig

presenteren. Gezien de bezoekers aantallen van 200 tot 400 personen bij onze evenementen
in de theaterzaal geeft dat aan dat deze druk bezocht en zeer gewaardeerd worden.

- akunt.tochniet.verlangen dat wij als verenigingen uit de kern Valkenburg naar de
gemeenschapshuizen buiten de kern moeten gaan verhuizen, dat zou de doodsteek zijn voor
onze verenigingen.

- Mannekoor Geulkiank en Harmonie Kur-Kapel Falcobergia maken elke week al 3 avonden
gebruik van de theaterzaal probeer maar eens elders een ruimte te vinden waar deze
mogelijkheden zijn.

- Tevens maken wij ook gebruik van het café gedeelte waar men tijdens de pauze en na afloop
nog kan napraten, ook dit is een factor die binnen een vereniging een belangrijke rol speelt
voor de saamhorigheid en dit versterkt de band onder de leden.

- Elke dorpskern heeft een prachtig gemeenschapshuis, waar is dat na sluiting van de
Polfermolen dan voor de kern Valkenburg?

- Geloof mij een alternatief binnen de kern Valkenburg hebben wij ook allang onderzocht en ik
kan u verzekeren dat die er niet meer zijn.

Geachte commissie,
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Wij zijn enkele jaren geleden door sluiting van ons beider voormalig repetitie lokaal naar de enige
mogelijkheid verhuisd de Polfermolen.

Wij hebben hiervoor de nodige kosten gemaakt om de opslagruimte te realiseren voor instrumenten
en archieven, waar kunnen wij terecht als er straks toch definitief besloten wordt tot sluiting om
deze investeringen te claimen. De verenigingen hebben het financieel toch al moeilijk genoeg om
deze draaiende te houden.

Ik vraag u in welke gemeente waar deze complexen zoals zwembaden ,sporthallen en zalen liggen er
een positieve exploitatie is, overal moet er gemeenschapsgeld bij.

De Valkenburgse gemeenschap heeft gewoon de Polfermolen nodig. Men moet kosten wat kost
trachten de mogelijkheid voor sport, recreatie en culturele activiteiten open te houden of zeker voor
dat de sluiting plaatsvind een alternatief is dat past voor allen die nu gebruik maken van de
Polfermolen en rekening houdend met zaken zoals eerder genoemd zodat wij als vereniging een
functioneel en bruikbare ruimte hebben om ons voortbestaan te waarborgen.

Mocht dit niet binnen de gemeentelijke mogelijkheden liggen dan vragen wij u dringend wat is het
alternatief??

Wij als besturen hebben de taak en verantwoordelijkheid om het voortbestaan van deze prachtige
verenigingen te waarborgen, en ik vraag u waar is de verantwoordelijkheid en maatschappelijke
betrokkenheid van de gemeente Valkenburg om ons de mede gelegenheid te geven om ons cultureel
erfgoed in stand te houden.
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